
1 

Description of Visuals of the TVAPI on “2019 Rural Ordinary Election 

Phase 3 - NOMINATION ” for Home Affairs Department (Cantonese) 

画面内容描述： 开镜看见一片美丽的蓝天白云; 画面转到远镜见乡郊一列海边

的村屋; 接着切换到远镜见到坪洲渡轮码头.  

屏幕盖字: 2019 村代表选举 

 2019 街坊代表选举 

旁白说: 

旁白: 2019 乡郊一般选举， 将于明年 1月举行 

画面内容描述： 画面转到中距离镜头见到古老的村屋前, 一个中年男士拿着有

“提名”字样的纸板, 呼吁目标观众提名为候选人 

旁白说: 

旁白: 如果你符合参选资格并且有意参选 

画面内容描述： 画面转到长洲大街上的女青年和新界村屋前的男长者，他们

同样拿着有“提名”字样的纸板。另外西贡村屋前的年轻夫

妇则拿着有“踊跃提名”字样的纸板 

屏幕盖字:   提名期: 

11 月 9 日至 22 日 

旁白说: 

旁白: 就必须喺今年 11月 9 号至 22号期间 

画面内容描述： 画面转到清水湾乡郊的男青年，拿着上有 “亲自递交提名表

格”的纸板 

屏幕盖字:   提名期: 

11 月 9 日至 22 日 

旁白说: 

旁白: 亲自递交提名表格 
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画面内容描述： 画面回到刚才新界村屋前的男长者, 这时他拿着一张乡郊代表

选举(原居民代表)提名表格 

画面内容描述： 画面转到大澳咸虾酱厂内的女长者，手上拿着 “踊跃”字样

的纸板，接着切换到乡郊村屋前的外籍男青年，拿着 “踊

跃”字样，然后反转为“提名” 字样的纸板.  

画面内容描述： 画面转到大澳的男长者, 拿着乡郊代表选举(居民代表)提名表

格; 镜头转到坪洲的女青年, 向观众展示乡郊代表选举(街坊代

表)提名表格 

画面内容描述： 画面转到近镜见“踊跃”字样的纸板，再拉中距离见到新界

村屋前的中年男士拿着有“提名”字样的纸板。画面再切换

到新界村屋前的中年女士, 拿着 “踊跃提名”的纸板呼吁.  

画面内容描述： 最后切换到优美嘅郷郊同几间村屋. 

屏幕盖字: 2019 乡郊一般选举 
 www.had.gov.hk/rre  

2152 1521 

民政事务总署标志 

旁白说: 

旁白: 想了解详情，请致电 2152 1521 

画面内容描述： 画面最后转到长洲街上的中年男士,笑向镜头，拿着 “踊跃提

名”的纸板呼吁；和接着新界村屋前的中年男士也拿着 “踊

跃提名”的纸板呼吁。 

旁白说: 

旁白: 所有合资格人士都欢迎参选呀 

http://www.had.gov.hk/rre
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Description of Visuals of the TVAPI on “2019 Rural Ordinary Election 

Phase 3 - NOMINATION ” for Home Affairs Department (ENGLISH) 

Description of visuals: Opening shot shows a clear blue sky; switches to a village near the 
seaside and a wide shot of Peng Chau Pier respectively.  

Super: 2019 Village Representative Election 
 2019 Kaifong Representative Election 

Voice-over says: 

Voice-over: The 2019 Rural Ordinary Election will be held in January next year 

Description of visuals: The scene switches to a middle-aged man holds a cardboard sign 
of “Nomination” in front of an old village house in New Territories. 

And then cut to a series of shot showing  a young woman on 
Cheung Chau Island, an elderly man in front of  village houses in 
New Territories, a foreign young  man of in front of some village 
houses in New Territories, an elderly woman in salted shrimp 
paste factory in Tai O. All of them are holding a cardboard sign of 
“Nomination”. 

Voice-over says: 

Voice-over: If you meet the eligibility requirements and wish to stand as a 
candidate in the election… 

Description of visuals: Cut back to the elderly man in a village of New Territories.   He is 
holding a nomination form for Rural Representative Election 
(Indigenous inhabitant Representative) 

…and to a young man at Clear Water Bay, holding a cardboard sign 
of “ Submit Nomination Form In PERSON” 
respectively 

Super: Nomination Period: November 9 to 22 

Voice-over says:  

Voice-over: …you must submit your nomination form in person… 
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Description of visuals: The scene switches to an elderly man in a Tai O village, he is 
holding a nomination form for Rural Representative Election 
(Resident Representative) to camera 

Super: Nomination Period: November 9 to 22 

Voice-over says:  

Voice-over: … from November 9 to 22 this year 

Description of visuals: The scene switches to a young couple in Sai Kung, holding a 
cardboard sign of “Nomination” to camera together.  

And cut to a young woman on Peng Chau Island holding up to 
camera a nomination form for Rural Representative Election 
(Kaifong Representative) 

Description of visuals: Then cut to a middle-aged man holding the cardboard sign of 
“Nomination”  and switch to shot of a middle 
-aged woman in front of some village houses in New Territories,
holding a cardboard sign of  “Nomination”

Description of visuals: Cut to a scenic view of some village houses in New Territories. 

Super: 2019 Rural Ordinary Election 
 www.had.gov.hk/rre  
2152 1521 

Home Affairs Department Logo 

Voice-over says: 

Voice-over: For enquiries, please call 2152 1521 

Description of visuals: The scene switches to a middle-aged man on Cheung Chau Island, 
he holds up a cardboard sign of “ Nomination” to camera and 
smiles.   And followed by another middle-aged man with the 
cardboard sign of “Nomination”. 

Voice-over: 

Voice-over: All eligible persons are welcome to stand in the election 

http://www.had.gov.hk/rre

